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Trafikudvalget

Til:

Dato:

Transportministeren

23. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 314
Ministeren bedes kommentere artiklen "Hård kritik af udbud på drift af Metro" i 
Børsen den 21. oktober 2009. Herunder bedes ministeren besvare følgende 
spørgsmål:

- Artiklen i Børsen nævner, at der skal underskrives en kontrakt i januar 2010 
på drift af metroen. Kan ministeren bekræfte, at det fortsat er 
Metroselskabets plan?

- Hvilke problemer mener ministeren, at Metroselskabet bør forudse, såfremt 
der først indgås kontrakt senere?

- Hvad kan ministeren oplyse om status på udbuddet? Herunder bedes 
ministeren oplyse, om Metroselskabet har modtaget de endelige tilbud, som 
skal bruges til at afgøre udbuddet, og hvorvidt man kan sige noget om, hvor 
mange bydere, der fortsat er interesserede?

- Er ministeren vidende om, at kritikken i Børsens artikel har givet anledning 
til, at Metroselskabet har ændret forløbet eller tilbudt yderlige information til 
alle bydere for at få den bedst mulige konkurrence?

- Kan ministeren be- eller afkræfte, at der findes et antal spørgsmål (jf. 
Børsens artikel) såsom antallet af uheld/hændelser i metroen og forbruget 
af reservedele, hvorom byderne ikke har kunnet få adgang til den relevante 
information, som er nødvendig i forhold til at udarbejde bud?

- Artiklen nævner det forhold, at Metroselskabet ikke har nogen 
nævneværdig erfaring med togudbud. Kan ministeren oplyse, hvordan man 
leder opgaven og sikrer den nødvendige ekspertise?

- Er det ministerens holdning, at fremtidige udbud bør håndteres i 

samarbejde med Trafikstyrelsen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
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